
Český rybářský svaz, z. s. , 
místní organizace Rožnov pod Radhoštěm 
Palackého 2678, 756 61 Rožnov pod Radhoštěm 

 
 

ZÁPIS ZE SCHŮZE VÝBORU MO ČRS ROŽNOV POD RADHOŠTĚM 
 
Ze dne: 13.5.2024 
 
Přítomní: 
Kocián Pavel, Ing. – předseda MO 
Jašek Ondřej, Mgr. - místopředseda MO  
Kocián Tomáš – pokladník MO  
Holčák Martin, Ing. – hospodář MO (online) 
Roman Zuzaňák – zástupce hospodáře MO 
Zdeněk Rára – zástupce hospodáře MO 
Václav Liška (dozorčí komise), vodoprávní řízení 

 
Omluven: 
Zdeněk Cvikl, Mgr. - jednatel MO 
 
 
Host: 
Pan Tomáš Jurečka  - člen MO

 
 

 
 

KONTROLA ÚKOLŮ DUBNOVÉ SCHŮZE: 
1) Ukončení spolupráce MO Rožnov a externí účetní Ing. Parmové  – dosud nepředány veškeré 

doklady 

2) Pořádání Muškařských závodů na revíru 473002 – tok Rožnovské Bečvy, v termínu 15.-16.06.2024. 

Odpovědnou osobou bude pan Roman Zuzaňák, který níže informuje o průběhu přípravy = splněno 

3) Jednatel zkontroluje, zda Ing. Parmová odeslala účetní uzávěrku za rok 2023 na Rejstříkový soud = 

nesplněno 

4) Místopředseda MO informuje členy MO o posledním termínu zaplacení členského příspěvku do 

30.04.2024 na webu MO Rožnov, Václav Liška na FB účtu + Tomáš Kocián ve vývěsce na Boudě = 

splněno 

 
 

PROGRAM KVĚTNOVÉ SCHŮZE 
Předseda opět přivítal hosta – pana Tomáše Jurečku, který je potenciální zájemce o spolupráci na činnosti 
Výboru MO. Navrhl, že prodiskutuje s jednatelem MO rozdělení kompetencí v Rybářském informačním 
systému, s případným předáním určité části agendy právě panu Jurečkovi. 
  
Předseda MO, Ing. Pavel Kocián informoval, že se podařilo domluvit spolupráci s novou účetní, kterou by měla 
být Ing. Petra Jakešová. Schválení nové účetní a zároveň návrh na pořízení nového notebooku pro účely 
účetnictví ČRS MO Rožnov proběhlo hlasováním Výboru MO, formou per rollam 03.05.2024. 
Slovo si vzal pokladník MO, p. Tomáš Kocián. Požádal, aby se pourgovala výzva na předchozí účetní, paní 
Parmovou, která dosud nedodala veškeré podklady za předchozí období, dále aby zaslala konečné vyúčtování 
své činnosti za její služby, aby mohly být zpětně proplaceny. Tento úkol byl předsedou směřován na jednatele 
MO, který byl v kontaktu s paní Parmovou. Zároveň pokračuje úkol, zkontrolovat, zda paní Parmová odeslala 
účetní uzávěrku na Rejstříkový soud. 
 
Předseda dále informoval, že 13.05.2024 končí půlroční lhůta terminovaného vkladu u Moneta Bank, s tím, 
že by se založil nový terminovaný vklad. Výbor MO s tím souhlasil. 
 
Hospodář MO, Ing. Martin Holčák informoval, že 01.05.2024 bylo vysazeno 100 kg pstruha obecného 
potočního do přehrady na Horní Bečvě, šlo o komerčně chovanou rybu.  
14.05.2024 bude vysazeno cca 150 kg pstruha duhového do toku Rožnovské Bečvy. 



Hospodář upozornil, že již proběhla řada hospodářských zásahů na revíru, ale dosud nebyly s brigádníky 
sepsány řádné pracovní smlouvy (dohody DPP nebo DPČ).  
Situaci vysvětlil předseda, Ing. Pavel Kocián. Tato situace vznikla na základě toho, že naše MO čekala na 
oficiální vyjádření ke změně v DPP a DPČ, které měly být připraveny v rámci celého Územního svazu. 
Vzhledem k tomu, že změny by měly být platné až od 01.07.2024, bylo dohodnuto, že smlouvy budou sepsány 
pro období 01.01.2024 až 30.06.2024, pro další období se musí počkat na vyjádření VÚS Ostrava, které by 
mělo připravit vzor, jak by smlouvy měly vypadat. 
V této souvislosti zmínil, že by rád dořešil veškeré nevykázané činnosti dle současné platné legislativy. 
 
Reagoval pokladník že již několikrát urgoval o dodání vyúčtování Dětských rybářských závodů a rozpisu 
pracovní činnosti zaangažovaných osob po panu Martinovi Sosnowskému. Vzhledem k tomu, že akce 
proběhla začátkem dubna, vyúčtování a hlavně proplacení by mělo být nejpozději do 15.05.2024. Martin 
Sosnowski byl kontaktován místopředsedou ihned! 
 
Pan Roman Zuzaňák podal info o soutěžním rybářském družstvě  pana Adama – v sobotu proběhly závody 
2.ligy na Jizeře, kde se umístili na 7.místě. Dále informoval o průběhu příprav muškařských závodů, které 
Výbor MO schválil na dubnové schůzi.  Pořadatele se rozhodli, že závody budou v lovném úseku v katastru 
obce Zubří (kde je větší jistota vyššího stavu vody v červnu + pestřejší skladba rybí osádky). Mají již rozjednáno 
i zázemí pro závody v restauraci u Jasana. 
 
Pan Václav Liška informoval, že Povodí Moravy se rozhodlo provádět odbahnění toku Hažovky. Naše MO byla 
účastníkem řízení, kde Povodí žádá o povolení odtěžení sedimentů ze dna toku v termínu červenec – září. 
Naše MO se vyjádřila s tím, že by bylo vhodnější přesunout odbahnění spíše na pozdější období, kdy bude 
v toku nižší teplota vody. V plánovaném úseky cca od toku od mostu Pod Sokolovnou až k MŠ Hážovice se 
vyskytuje značné množství střevle potoční, která je zvláště chráněným druhem podle zákona č. 114/1992 Sb., 
o ochraně přírody a krajiny, vyhláškou č. 395/1992 Sb. je zařazena v kategorii ohrožený druh. Dle vyjádření 
CHKO se budou muset střevle a další živé organismy opakovaně přelovit a zajistit jejich záchranné  transféry 
– část do horního toku Hážovky, část do toku Rožnovské Bečvy. 
 
Za dozorčí komisi apeloval na nedořešené vyúčtování Dětských rybářských závodů – nutno kontaktovat 
Martina Sosnowského. Dále požádal Výbor MO, aby zajistil výměnu cedulí popisujících tok a některé na 
přehradě, prý již ale řešil s hospodářem. 
Pan Liška poukázal, že by do konce roku potřeboval po výboru stanovit podmínky pro přerozdělování 
bezplatných povolenek. Reagoval předseda a pokladník s tím, že za Výbor již mají jasno, že do konce listopadu 
se čeká právě na podklady od předsedy Dozorčí komise a předsedy Rybářské stráže, Pokladník řekl, že 
většinou získal podklady až první týden v lednu, ale že se bude snažit předat výčet dozorčí komisi do konce 
roku. Tento úkol je tedy zbytečné řešit v květnu – vyřešeno bude cca listopad/prosinec, situace se může 
změnit. 
 
 

ÚKOLY Z KVĚTNOVÉ SCHŮZE 
Výbor MO bere na vědomí: 

1) Proběhlé vysazení 100 kg pstruha o. potočního do přehrady a 150 kg pstruha duhového do toku. 

Výbor MO schvaluje: 
2) Novou účetní MO, paní Ing. Petru Jakešovou a zakoupení notebooku pro účely účetnictví ČRS MO 

Rožnov z.s., ve výši cca 13 000 Kč. (hlasování proběhlo per rollam 03.05.2024) 

Výbor MO ukládá: 
3) Jednatel zkontroluje, zda Ing.Parmová odeslala účetní uzávěrku za rok 2023 na Rejstříkový soud  

(pokračování úkolů z dubna) 

4) Jednatel zajistí od bývalé účetní, Ing. Parmové veškeré podklady pro novou účetní, paní Jakešovou 

5) Jednatel zajistí od Ing. Parmové konečné vyúčtování jejich služeb pro ČRS  MO Rožnov z.s. 



6) Martin Sosnowski dodá vyúčtování Dětských rybářských závodu a pokladníkovi předá rozpis 

odpracovaných hodin angažovaných osob k proplacení = IHNED  (do 15.05.) urgenci telefonicky 

provedl místopředseda MO 

7) Hospodář zajistí obnovou popisných cedulí na toku a přehradě dle požadavku předsedy dozorčí 

komise 

 
 

místopředseda MO, Mgr. Ondřej Jašek, 13.05.2024 


